
SEJA PREDSEDSTVA OK ZKS

Kolektiv ne sme ostati v negotovosti
Predsedstvo OKZKS Ljubljana Centerje razpravljalo o rezultatih
poslovanja OZD a področja gospodarjenja In družbenih dejavno-
stl občlne Ljubljana Center v letu 1987 in ob tem posvetilo
posebno pozornost delu ZKPO v delovni organizaciji Nova Ljub-
Ijana.

Komunisti in osnovne organi-
zacije ZK v DO morajo bolj pre-
gledati lastno delo in razmejiti no-
tranje slabosti ter preko OD
vzpodbujati dolgoročni interes
delavcev za razvoj lastne organi-
zacije in s tem tudi izvajanje sred-
stev za akumulacijo.

Iz informacije komiteja za druž-
beno planiranje in gospodarstvo
občine Ljubljana-Center je raz-
vidno, da je delež akumulacije
Ijubljanskega gospodarstva zav-
zemal v lanskern letu le 11%, leto
prej pa 24%. Mi smo demokratizi-
rali besedo, premalo pa dejanja.
Takšne in podobne misli je bilo

slišati tudi ob razpravi o stanju
v DO Nova Ljubijana, ki je po
zaključnem računu za leto 1987
izkazala 2,038.095.749 dinaijev iz-
gube, ki še narašča.

Predsednik posebne delovne
skupine občinskega komiteja
ZKS Jože Vonta, ki je imela nalo-
go preučiti stanje v Novi, je dokaj
argumentirano nanizal dejstva, ki
so DO Nova privedle do takega
stanja. Poleg lastnih napak vod-
stva DO Nova nosiio odeovornost
tudi Avtotehna in upniki, ki so
bili sanatoiji Nove. Zadovoljni ni-
so bili tudi z delom sanacijskega
odbora, ki ni imel niti lastnih kon-

ceptov razvoja, dočim se upniki
borijo le za svoj denar. V vsakem
primeru pa je neodgovorno pusti-
ti ljudi v negotovosti, je zaključil
svoje poročilo Jože Vonta.

V razpravi so menili, da je po-
trebno raziskati nepravilnosti v fi-
nančnem poslovanju, razčistiti
odnose z Avtotehno, socialno sta-
nje zaposlenih v DO Novi, nizke
osebne dohodke ter delo osnovne
organizacije ZK in sindikata.
Predsednik ZKPO Mirko Lokar
pa je predlagal začetek stečajnega
postopka. Predsedstvo je zadolži-
lo delovno skupino, da ponovno
obišče delovno organizacijo, skli-
če vse komuniste v DO Nova in
Avtotehni, kjer naj skupno ugoto-
vijo odgovornosti za takšno sta-
iye. V vsakem primeru pa bo mo-
ral Izvršni svet in drugi pristojni
organi ukrepati hitreje.
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